
اوضاع آشفته و نگاه هاي نگران

   عدم اعتماد به رضازاده
اختلاف ها تا حدي است كه سليمي را همچنان مردد نگاه 
داشته هرچند سعي مي كند اوضاع را آرام نشان دهد. سليمي 
مي داند اين آخرين فرصت بازگشت است اما حرف هاي او 
نشان از چيز ديگري دارد. او مي گويد كه رضازاده قول هايي 
داده است كه اين براي ما بس��يار مهم است. البته ما هم به 
واسطه آن قول ها خيلي از مواضع مان كوتاه آمده ايم و فكر 
مي كنم اكنون وقت آن است كه باتوجه به اين كه يك ماهي 
از آن موضوع گذشته است، رضازاده تمام وعده هايي را كه 
داده بود، عملي كند. از حرف هاي سليمي مي توان به اين 
نتيجه رسيد كه او هنوز به رضازاده اعتماد ندارد، او قول هايي 
گرفته كه هنوز عملي نشده اند پس چگونه مي تواند اعتماد 
نمايد؟ اين سؤالي است كه قوي ترين مرد جهان اين روزها 
از خود مي پرسد. سليمي دلش براي تيم ملي تنگ شده اما 

نمي تواند به راحتي بازگردد.
   مشكل با كادرفني

استعفاي باقري و عدم پذيرش رضازاده قطعاً مهم ترين 
مشكل رودرروي سليمي و المپيكي هاست چراكه آنها 
به باقري اعتماد ندارند و اين را مي شود از صحبت هاي 
سليمي فهميد. او در گفت وگويي با ايسنا گفته بود: 
»مولايي وزنه بردار خوبي است و در رقابت هاي 
جهاني هم وزنه هاي خوبي را زد ولي با اينكه 
او وزنه هاي خوبي را بالاي س��ر برد اما 
عنوان قوي تري��ن مرد جهان 
از اي��ران رفت، در 
حالي كه اين اتفاق 
مي توانست با درايت 
و مديريت روي ندهد. به 

چه شد از بين آن همه رشته ورزشي به فوتبال 
ساحلي روي آورديد؟

البته من با كاراته به دنياي ورزش وارد شدم. آن هم از هفت 
سالگي. كمربند مشكي و دان اين رشته را هم دارم اما به اين 
ورزش علاقه اي نداشتم و عاش��ق فوتبال بودم. به همين 
دليل از سال 78 در حالي كه 16 سال داشتم به تيم جوانان 
شموشك نوشهر پيوستم و بعد از آن در اميدها و بزرگسالان 
اين تيم در ليگ يك و ليگ برتر هم ب��ازي كردم. يك بار 
تيم ملي فوتبال ساحلي به نوش��هر آمده بود. ما بچه هاي 
نوشهر هم يك تيم شديم و به اسم ملوان برابر اين تيم يك 
بازي دوس��تانه انجام داديم. بعد از آن بازي بود كه فرشاد 
فلاحت زاده از بازي من خوشش آمد و مرا به طور موقت به 
تيم ملي فوتبال ساحلي دعوت كرد و از سال 88 به فوتبال 

ساحلي روي آوردم.
پس يعني اينكه بچه شمال بودي و دسترسي ات 
به ساحل آسان تر از ديگران بود باعث حضورت 

در رشته ورزشي فوتبال ساحلي نشد!
نه، اتفاقاً اين مسئله خيلي به من كمك كرد. من هم مثل 
همه بچه هاي ش��مال تمرينات زيادي در س��احل انجام 
مي دادم. حتي زماني كه در چمن بازي مي كردم. به همين 
دليل وقتي وارد ليگ فوتبال ساحلي شدم خيلي راحت تر 

كار كردم چون سابقه بازي در ساحل را از بچگي داشتم.
و حالا به عنوان يكي از لژيونرهاي اين رش�ته 

هستيد.
بله من امسال در ليگ فوتبال ساحلي بلاروس بازي كردم و با 

تيم انرگو بلاروس به عنوان نايب قهرماني رسيدم.
گفتي فلاحت زاده به ط�ور موقت به تيم ملي 
دعوتت كرد اما حالا يكي از نفرات اصلي و ثابت 

تيم ملي هستي.
بله، فرشاد فلاحت زاده به طور موقت مرا به تيم ملي دعوت 
كرد اما باعث شد پايم به دنياي فوتبال ساحلي باز شود. بعد 
از آن عباس هاشم پور و اكتاويو مرا به طور دائم به تيم ملي 
دعوت كردند كه اين البته قبل از هر چيزي به دليل لطفي 

بود كه خدا به من داشت.
و حالا بعد از چهار سال، با تيم ملي ساحلي به 
عنوان قهرماني در رقابت هاي قهرمانان قاره ها 

رسيده و بر بام دنيا ايستاده اي.
در اين خصوص من وجود ندارد. اين يك كار گروهي بود. 
همه با هم بوديم. از خانم ش��هرياري كه فوتبال س��احلي 
موفقيت هايش را مديون زحمات اوس��ت ت��ا اوكتاويو كه 
نمي توان تلاشي كه كرد و تأثيري كه گذاشت را به راحتي 
و با چند جمله گفت تا تك ت��ك بازيكنان كه با جان و دل 
كار كردند و با غيرت برابر ابرقدرت هاي دنيا ايس��تادند و 

موفق شدند.
يك قول هايي هم گويا در پي قهرماني تيم ملي 
فوتبال ساحلي براي پرداخت پاداش داده شد؛ 

اين قول ها عملي شده؟
يك مسئله خيلي مهم كه دوست دارم بگويم اين است كه 
هيچ كدام از بچه ها براي پاداش و ماشين و اين طور مسائل 
بازي نكردند. همه ما وقتي به ميدان مي رفتيم فقط به شاد 
كردن دل مردم و برافراشتن پرچم كشورمان بر بالاترين 
سكوهاي جهاني مي انديشيديم. به افتخارآفريني براي ايران 

عزيزمان. اما خب يك قول هايي هم داده شد در خصوص 
دادن پاداش كه اميدوارم اگر پاداشي هم مي خواهند بدهند، 

در شأن بچه ها باشد.
تصور مي كرديد بتوانيد از عهده تيم هاي بزرگي 
چون روسيه، برزيل يا ايتاليا برآمده و قهرمان 
ش�ويد؟ آن هم در ش�رايطي كه داوري ها هم 

سدي بود برابر تيم ملي كشورمان.
شايد باور نكنيد اما اين هدف بچه ها بود. هدفي كه باعث شد 
بتوانيم از عهده قوي ترين تيم ها برآييم. تيم هايي مثل روسيه 
كه بارها به عنوان قهرماني رسيده بود يا برزيل و ايتاليا. البته 
خيلي تلاش شد با ناداوري بچه ها را به عقب نشيني وادار 
كنند اما هر بار ما جنگنده تر مي ش��ديم. خب طبيعي هم 
بود آنها مي خواستند در كشور خودش��ان قهرمان شوند 
اما ما نمي خواستيم اين اتفاق بيفتد. اين جام حق ما بود و 
سرانجام هم توانستيم آن را بالاي سر ببريم و از اين مسئله 

خيلي خوشحال هستيم.
اما مي دانيد كه حالا انتظارات از ش�ما خيلي 

بالاتر رفته است؟
بله، تا قبل از اين ما هميشه به دنبال قهرماني در آسيا بوديم. 
حالا اما با اين قهرماني بايد به سكوهاي جهاني فكر كنيم. از 
اين به بعد برنامه ريزي ها بايد حرفه اي تر باشد و اميدوارم براي 
رس��يدن به عنوان ها و مقام هاي بهتر حمايت شويم. خوب 
مي دانيم با اين قهرماني انتظارات مردم از ما بالاتر رفته اما اين 

را هم مي دانيم كه مردم حق دارند از ما انتظار داشته باشند.
مي گويند اوكتاويو براي تيم چيزي بيش از يك 
مربي بود و كارهاي روانشناسانه انجام مي داد؛ 

مثل جريان آن توپ هاي تنيس.
بله او فقط از لح��اظ فني بچه ها را ك��وچ نمي كرد. او يك 
روانشناس بود. او هميشه طوري با بچه ها صحبت مي كرد كه 
به خودمان مطمئن مي شديم كه مي توانيم. حتماً مي توانيم 
و جاي هيچ شكي باقي نمي ماند. آن توپ هاي تنيس هم 
يك راز بود بين اوكتاويو و بچه ها. گفته بود يك توپ تنيس 
هميشه با خودمان داشته باشيم كه اسم افراد مهم زندگي 
خودمان و آنهايي كه برايمان زحمت كشيده اند را روي آن 
بنويسيم. اين توپ مثل يك بمب روحيه بود. هميشه آن را با 

خود به همراه داشتيم. يك انرژي مثبت بود.
يك�ي از اتفاق�ات جالب بازي ه�اي تيم ملي 
فوتبال س�احلي، عكس العمل ه�ا و حركات 
خ�اص و روحيه بخ�ش پيمان حس�يني بود 
كه ما را ياد احمدرضا عاب�دزاده مي انداخت؛ 
مخصوصاً گلزني هايش. اينه�ا روي برنامه يا 

في البداهه بود؟
نه، ما روي همه حركات و تاكتيك هايمان كار كرده بوديم. البته 
اين مرسوم است كه در فوتبال ساحلي دروازه بان ها گل بزنند 
اما ما روي اين مسئله خيلي كار كرده بوديم. آقاي اوكتاويو و 
هاشم پور هميشه از من و حاجي زاده مي خواستند نيم ساعت 
زودتر از بقيه به تمرين بياييم تا روي اين تكنيك كار كنيم. من 
تقريباً در همه تورنمنت هايي كه بوده ام گلزني كرده ام اما فكر 
مي كنم در اين رقابت ها با دو گل زده و چند پاس گل كه روي 
شروع مجددهايم بود عملكرد بهتري داشتم. خصوصاً كه چند 
مرتبه هم دروازه تيم ها را به شدت تهديد كردم اما اين يكي از 

برنامه هاي تيمي ما بود نه يك كار شخصي.

تنه��ا دو روز ديگ��ر به 
شيوا نوروزي
     جام جهاني

برگزاري قرعه كش��ي 
جام جهاني برزيل باقي 
مانده، خيلي ها دل تو دلشان نيست و منتظرند 
ببينند هم گروه ه��اي اي��ران در جام جهاني چه 
تيم هايي هستند. كارلوس كرش و دستيارانش 
بيش از همه نگرانند. از يك طرف نگران نداشتن 
بازي تداركاتي، از يك طرف ترس از هم گروهي با 
برزيل، اس��پانيا و آرژانتين و دلهره هاي ديگر كه 

مي تواند سرنوشت هر تيمي را تغيير دهد.
   تيم ضعيف نداريم

نام آسيايي ها به همراه تيم هاي امريكاي شمالي 
در گلدان دو قرعه كش��ي قرار دارد. اين در حالي 
است كه احتمال قرار گرفتن تيم ملي كشورمان 
با قدرت هاي اصلي فوتبال جه��ان در يك گروه 
نيز وجود دارد. با اين وج��ود بايد پذيرفت كه در 
جام جهاني كه بزرگ تري��ن آوردگاه فوتبال دنيا 
محسوب مي شود تيم ضعيف وجود ندارد. بهترين 
تيم هاي اروپايي خود را به برزيل رسانده اند؛ بلژيك، 
كرواسي، فرانسه، يونان، هلند، روسيه، سوئيس، 
بوسني، انگليس، آلمان، ايتاليا، پرتغال و اسپانيا 
آمده اند در مصاف با حريف��ان خودنمايي كنند. 
اسپانيا مدافع عنوان قهرماني بيش از همه براي رقبا 
كري مي خواند و براي تصاحب دوباره جام دست 
به هر كاري مي زند. آلمان مثل هميشه به قهرماني 
فكر مي كند، ايتاليا اميدوار اس��ت ناكامي هايش 
در اين دوره به پايان برس��د، كريس��تيانو رونالدو 
رؤياي قهرماني پرتغال را در سر دارد، انگليس كه 
سال هاست جايي در ميان تيم هاي برتر جام جهاني 
ندارد هم دست از خيالبافي برنمي دارد، لاله هاي 
نارنجي نيز از حالا خودشان را در جمع چهار تيم 

نهايي جام جهاني مي بينند..
در امريكاي جنوبي هم مدعي زياد است؛ برزيل 
كه 10 پله با صدر جدول رنكينگ فيفا فاصله دارد 
ميزبان است و مدعي. آرژانتين تيم دوم جهان با 
ليونل مسي حرف هاي زيادي براي گفتن دارد، 
اروگوئه تيم ششم و شيلي تيم پانزدهم دنيا هم 
تا آخرين لحظه مي جنگند و كلمبيا و اكوادور را 
نيز نبايد دست كم گرفت. شمالي نشين هاي قاره 
امريكا )كاستاريكا، مكزيك، هندوراس و ايالات 
متحده( براي خلق شگفتي به جام جهاني 2014 
مي آيند. نمايندگان قاره سياه در ادوار برگزاري 

مس��ابقات ثابت كرده اند قدرت صعود به مراحل 
بعدي جام جهاني را دارند؛ الجزاير، س��احل عاج، 
نيجريه، كامرون و غنا تيم هايي هستند كه از قاره 

آفريقا جواز صعود به جام بيستم را گرفتند.
و اما قاره كهن، ايران، استراليا، ژاپن و كره جنوبي 
نمايندگاني هس��تند كه بايد از اعتب��ار فوتبال 
آس��يا دفاع كنن��د، آن ه��م در رقابت هايي كه 
برترين ه��اي دنيا گردهم مي آين��د. از ميان اين 
چهار تيم،  ژاپني ه��ا و كره اي ها صعود به مرحله 
حذفي جام جهاني را تجربه كرده اند و حالا وقت 
آن رسيده كه تيم ملي كشورمان هم اين افتخار را 
تجربه كند. اولين تيم راه يافته به جام جهاني علاوه 
بر داشتن سرمربي كاركش��ته اي چون كارلوس 
ك��رش، بازيكنان س��ختكوش و متعصب هم در 
اختيار دارد. اين روزها سايت هاي خبري ورزش 
جهان به تحليل وضعيت تيم ملي كش��ورمان و 
تأثيري كه لژيونره��ا در راه صعود به جام جهاني 

داشته اند، مي پردازند.
قوچان ن��ژاد و دژآگه ب��ه خوبي ج��واب اعتماد 
س��رمربي پرتغال را داده اند، هم گل زده اند و هم 
پاس گل داده اند، آندو تيموريان، رحمان احمدي 
و خيلي هاي ديگر هم هستند كه در برزيل اين رؤيا 
را به حقيقت نزديك كنن��د. البته نبايد فراموش 
كرد كه صعود به دور بعد به هم گروه هايمان نيز 
بس��تگي دارد. همانطور كه اش��اره شد احتمال 
هم گروه شدن با آرژانتين، برزيل، اسپانيا و آلمان 
در گلدان اول، فرانسه در گلدان س��وم و ايتاليا، 
پرتغال، انگلي��س يا هلند در گل��دان چهارم نيز 
وجود دارد كه در اين صورت رس��يدن به مرحله 
بعد تقريباً غيرممكن اس��ت. جمعه شب تكليف 
گروه هاي هش��ت گانه جام جهاني 2014 معلوم 
مي شود و همه مي كوش��ند تا با شناسايي نقاط 
ضعف و قدرت رقبا به نتايج دلخواه برسند. ايران 
نيز از اين قاعده مس��تثني نيست. اگرچه بيشتر 
تيم هاي دنيا تكليف بازي هاي تداركاتي خود را تا 
قبل از جام جهاني مشخص كرده اند اما ما هم اگر 
همت به خرج دهيم مي توانيم حريفان تداركاتي 
خوبي براي خود دس��ت و پا كنيم. به هيچ وجه 
نبايد خود را از پيش بازنده بدانيم، شايد زورمان 
به خيلي از تيم هاي حاضر نرسد اما با ارائه بازي 
منطقي و حساب شده مي توانيم پيشرفت فوتبال 

ايران را به معرض نمايش بگذاريم.

به تيم هايي كه با ايران 
سعيد احمديان

     نگاه
در ليگ جهاني واليبال 
2014 هم گروه شده اند 
يك نگاه بيندازيد؛ برزيل، ايتاليا و لهستان، هر 
كدام از اين تيم ها نام هاي بزرگي هستند و براي 
خودشان اعتبار و افتخاراتي دارند، به خصوص 
برزيلي ها و ايتاليايي ها كه پرافتخارترين تيم هاي 
واليبال جهان هستند. اين يكي از سخت ترين 
قرعه هايي بود كه مي توانس��ت ب��راي ايران از 
گلدان ها بيرون بيايد، با وجود اين گروه سخت 

ولاسكو از آن استقبال كرده است.
به ق��ول مس��اجدي مرب��ي تيم مل��ي واليبال، 
ولاس��كو هميش��ه تمايل دارد ايران با تيم هاي 
بزرگ بازي كند و حالا هم كه در ليگ جهاني، 
واليباليس��ت هاي ايراني با غول ه��اي دنيا قرار 
اس��ت روبه رو ش��وند او هيچ ترس و واهمه اي 
ندارد. نمي توانيد مصاحب��ه اي از اين مربي پيدا 
كنيد كه در آن ولاس��كو گفته باشد كه دوست 
ندارد ش��اگردانش با تيم هاي بزرگ بازي كند. 
او از همان ابتداي ورود به ايران و شروع كارش با 
تيم ملي واليبال، اعتقادش را عملي كرد و با مرور 
بازي هاي ايران در دو س��ال و نيمي كه از آمدن 
ولاسكو به ايران مي گذرد مي توانيد نام تيم هاي 
بزرگي را ببينيد كه ايران با آنها روبه رو شده است 

و بازي تداركاتي برگزار كرده است.
نتيجه چنين بازي ه��اي تداركاتي ه��م امروز 
مشخص اس��ت. واليبال ايران در عرض دو سال 
پيش��رفت فوق العاده و حيرت آوري داشته و با 
عبور از آس��يا حالا يكي از قدرت ه��اي واليبال 
دنياست. درخش��ش در جام قهرمانان قاره ها و 
شكس��ت تيم هاي بزرگي مانند ايتاليا و امريكا 
آخرين شاهكار ش��اگردان ولاسكو بود. همين 
نتايج بود كه باعث ش��د تا در قرعه كش��ي ليگ 
جهاني واليبال 2014، نام ايران در بين هش��ت 

تيم برتر دنيا قرار بگيرد.
بخش��ي از اين موفقيت را مي توان به پاي تفكر 
ولاسكو مبني بر بازي تيم ملي واليبال با تيم هاي 
بزرگ دنيا گذاش��ت، تفكري كه امروز ميوه آن 
چيده مي ش��ود. ولاس��كو اعتقاد دارد تيم ملي 
واليبال ايران براي اينكه در جمع تيم هاي بزرگ 
قرار بگيرد بايد با غول هاي واليبال روبه رو شود 

و نگراني از شكس��ت مقابل اين تيم ه��ا ندارد و 
آن را در درازمدت به س��ود واليب��ال مي داند. او 
اعتقاد دارد بايد تن واليباليس��ت هاي ايراني به 
تن ستاره هاي واليبال جهان بخورد. بازي با اين 
تيم ها باعث مي ش��ود تا ترس واليباليست ها از 

رقابت با نام هاي بزرگ به مرور ريخته شود.
اين تفكر به خوبي در واليب��ال ايران جواب داده 
است و شاگردان ولاس��كو در دو سال گذشته با 
رويارويي با تيم هاي بزرگ، ديگر ترس��ي از قرار 
گرفتن مقابل تيم هايي مانند برزي��ل، ايتاليا و 
روس��يه ندارند. نمونه آخر آن هم دوباره همين 
مس��ابقات جام قهرمانان قاره ها ب��ود. در حالي 
واليباليست هاي ايراني روبه روي تيم هاي بزرگ 
قرار گرفتند كه به يك خودباوري رسيده بودند 
تا جايي كه تلاش مي كردند تا برزيل و روسيه را 
شكست دهند نه اينكه با اختلاف كم با اين تيم ها 
ببازند. بازي با تيم هاي بزرگ علاوه بر اينكه باعث 
شده تا شاگردان ولاسكو ترسي از نام هاي بزرگ 
نداشته باشند سبب ش��ده تا تجربه آنها هم بالا 
برود. به هر حال انجام چنين مسابقاتي است كه 
تجربه بين المللي بازيكنان را بالا مي برد تا آنها در 
بازي هاي بعد باتجربه تر و پخته تر به ميدان بروند. 
اين تجربه وقتي با اس��تعداد واليباليست هاي 
ايراني و همچنين تفك��رات مربي بزرگي مانند 
ولاسكو تركيب مي شود نتيجه آن مي شود قرار 
گرفتن ايران در بين تيم هاي بزرگ واليبال دنيا؛ 
افتخاري با ارزش كه در ورزش هاي توپي ايران 

بي نظير است.
برخ��لاف ولاس��كو، در فوتبال ك��رش تفكري 
برعكس سرمربي ايتاليايي دارد و همين باعث 
شده تا فوتبال ايران جهش و پيشرفت واليبال را 
نداشته باشد. كرش بر خلاف ولاسكو هيچ وقت 
از بازي با تيم هاي بزرگ استقبال نمي كند و آن 
را به سود ملي پوش��ان نمي داند. وقتي هم كه با 
اين سؤال روبه رو مي شود كه چرا از انجام بازي 
تداركاتي با تيم هاي بزرگ اب��ا داريد مي گويد 
شكس��ت در اين بازي ها مي تواند به روحيه تيم 
ضربه بزند. با اين تفكر است كه فوتبال هنوز در 
سطح آسيا باقي ماند و آن سو واليبال با ولاسكو 
با تفكري برعكس كرش، به يكي از قدرت هاي 

بزرگ دنيا تبديل شده است.
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بهترين قرعه براي ايران چيست؟

88498432سرويس ورزشي

وحيد صابري
      وزنه برداري

 حسيني: اميدوارم خيلي زود 
ما را فراموش نكنند

گفت وگوي »جوان« با سنگربان تيم ملي فوتبال ساحلي ايران

شاهكار؛ اين بهترين تعريف از عملكرد تيم ملي فوتبال ساحلي است. تيمي 
دنيا حيدري
     گفت وگو

كه با شكست قدرت هاي اول دنيا، بر بام جهان ايستاد. آن هم با دست خالي. 
با بازيكناني كه به قول حسيني، به ماش�ين و پاداش فكر نمي كردند و تنها 
فكرشان ش�اد كردن دل مردم بود و برافراش�تن پرچم ايران بر بام جهان. بازيكناني كه شايد 
تصورش را هم نمي كرديم بتوانند اينگونه افتخارآفريني كنند. قهرماني تيم ملي فوتبال ساحلي 
در رقابت هاي قهرمانان قاره ها اما يك طرف، حركات ديدني و گلزني هاي گلر اين تيم يك طرف. 
دروازه باني كه ناخودآگاه خيلي ها را ياد احمدرضا عابدزاده مي انداخت كه هميشه در بازي سعي 

مي كرد با حركات خاص خود، به هم تيمي هايش روحيه دهد.

 اعتماد 
 حلقه مفقود
  وزنه برداري!

15ماه پس از المپيك لندن مشكلات اخراجي هاي وزنه برداري با كادر فني همچنان حل نشده هر 

چند اتفاقاتي رقم خورد كه آنها كمي به تيم ملي نزديك ش�وند اما هنوز مسائلي هست؛ مسائلي 

كه بهداد سليمي را براي قبول دعوت به تيم ملي با ترديد روبه رو ساخته است، البته مناظره هاي 

تلويزيوني و وساطت ها بي تأثير نبوده و دو طرف تا حدودي از مواضع خود كوتاه آمده اند و راغبند 

تا هرچه سريع تر مشكلات را برطرف كنند. آغاز رقابت هاي وزنه برداري باشگاهي و درخشش بهداد 

سليمي باعث شد تا نگاه ها دوباره معطوف او ش�ود؛ او كه حالا بيشتر از هميشه مايل به بازگشت 

است و مي خواهد عناوين از دست رفته ملي را دوباره براي ايران پس بگيرد. اين در حالي است كه 

گفت وگوهاي اخير سليمي با خبرگزاري ها نشان مي دهد كه اختلافات نه تنها حل نشده بلكه عملي 

نشدن برخي وعده و وعيد ها بر قوت آنها نيز افزوده است.

هر حال بايد اين موارد مديريت مي شد كه نشد.«
 سليمي از مديريت و نداشتن درايت صحبت مي كند و اين 
نيست مگر ضعفي كه او معتقد است از كادرفني تيم ملي 
نشأت مي گيرد. بهداد سليمي كادرفني و ضعف مديريت 
آن را علت اصلي نتيجه نه چندان مطلوب تيم ملي مي داند 
و اين يعني اينك��ه او همچنان با باقري مش��كل دارد در 
حالي كه رضازاده س��فت و سخت پاي سرمربي تيم ملي 
ايستاده همين مسئله باعث مي شود تا زياد نتوان به آينده 

و بازگشت المپيكي ها اميدوار بود.
   ترديد، ترديد و باز هم ترديد

شرايط موجود كاملًا پيچيده است، هيچ چيز را نمي توان 
به صورت قطعي عنوان كرد و همين مسئله باعث شده تا 
حتي اگر يكي از دو طرف نيز مايل به همكاري باش��ند با 
ترديد روبه رو شوند. آنچه واقعيت دارد اين است كه هيچ 
چيز عوض نشده و تنها يكسري وعده و وعيد از سوي دو 

طرف داده شده است.
صحبت هاي اخير رض��ازاده هم مع��ادلات را پيچيده تر 
كرده وقتي مي گويد: »در حال بررسي هستيم تا راهكاري 

بينديش��يم كه هم المپيكي ه��ا و هم باق��ري را با هم در 
اردوهاي تيم ملي داشته باش��يم چراكه سال آينده سال 
حس��اس و سرنوشت س��ازي براي وزنه برداري محسوب 

مي شود.
ما اصرار داريم كه باقري برگردد چراكه در چهار سال اخير 
او موفق بوده به هر حال ما بايد به مسائل به صورت ملي نگاه 
 كنيم. اميدوارم با حضور هر دو طرف در مسابقات پيش رو 

نيز مثل چند سال اخير موفق عمل كنيم.«
مش��خص اس��ت كه رضازاده حاضر به از دست دادن هيچ 
كدام از دو طرف دعوا نيست. او بار قبل سمت سرمربي تيم 
را گرفت و نتيجه آن شد ولي هنوز معلوم نيست كه اين بار به 
كدام طرف متمايل مي شود اين سؤالي است كه بايد منتظر 
پاسخ آن باشيم؛ پاسخي كه شايد به سود وزنه برداري تمام 
ش��ود.البته ديروز خبري روي خروجي خبرگزاري ها قرار 
گرفت مبني بر اينكه حس��ين توكلي به عنوان س��رمربي 
تيم هاي  نوجوانان و جوانان انتخاب شد، خبري كه با توجه به 
استقبال كوروش باقري از اين انتخاب، نويد روزهاي بهتري 

را در وزنه برداري مي دهد.


